
Geachte raadsleden, 

Denkt U nu echt dat ik weer 30 k uitgeef voor de 4e keer als ik niet eerst een bevestiging heb 

gekregen dat dit conform de landgoederen nota en het bestemmingsplan mag.. 

Zowel in een gesprek met X als met ex burgemeester Schneiders. 

Het is eerlijk gezegd walgelijk om mij in de raad af te schilderen als of ik geen bevestiging had 

gevraagd van mijn mogelijkheden. 

Het is toch heel duidelijk wat hier tegen mij wordt gezegd. Het kan toch niet zo zijn dat ik geen 

bestemmingsruil mag doen maar opeens wel van een woonbestemming een stal schuur mag maken. 

De vergunning van het woonhuis is notabene verleend, alle kosten zijn gemaakt en dan zou ik van de 

BESTAANDE bestemming wonen 80 m2 af moeten halen om daarvan een schuur te kunnen 

realiseren, 

Heeft U dat ook geëist bij Vaart en Duin toen 280 m2 illegale stallen en schuren zo maar eventjes 

werden vergund. Heeft de betreffende eigenaar ook woon vierkante m2 m moeten inleveren? 

Wat hier gebeurt is pure willekeur en dat bevestigde Bernt Schneiders destijds ook al. 

Een ding staat vast, er is wel degelijk bevestigd dat wij de aangevraagde stallen en schuren mochten 

bouwen, immers ze vallen binnen de landgoederen nota. De woorden van dezelfde ambtenaar die 

dit kennelijk gistera ond ergeten  as....... 

En nu wordt er opeens afgeweken van diezelfde landgoederennota die een paar maanden geleden 

nog heilig verklaard werd? 

Dat heeft alleen maar te maken met het feit dat wij dit hebben aangevraagd. Pure willekeur. 

Met vriendelijke groet, 


